
Fra:                                              Helle Baer <helle@fredenslyst-vildbjerg.dk> 

Sendt:                                        21. februar 2015 09:58 

Til:                                               Center for Planter & Landbrugslov  (NaturErhvervstyrelsen) 

Emne:                                        Høringssvar om frø - sagsnummer 15-31020-000003 

  

Jeg forstår slet ikke hensigten med at restricere hverken frøavl eller salg af frø. Jeg forstår ikke, 

hvem der kan være interesserede i en sådan lov ud over de store frøfirmaer. Hvem er det, der 

ønsker at give disse firmaer eneret og hvorfor? Og hvad er fremtidsperspektivet? Det virker ikke, 

som om fornuften er med i det her.  Er det de store firmaer, der skal bestemme vores allesammens 

fremtid? Er det penge og lobbyorganisationer der styrer Danmark? 

  

Tag nu ansvar – for pokker da! 

  

Med venlig hilsen 

Helle Baer 

Fredenslyst 

Trehøjevej 66, 7480 Vildbjerg 

Tlf: 44530835 

Mob: 61268362 

helle@fredenslyst-vildbjerg.dk 
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